



欧亚风情 土耳其

10D8N GLAMOROUS TÜRKIYE

伊斯坦布尔 | 卡帕多奇亚 | 科尼亚 | 帕穆卡莱 | 库萨达斯 | 布尔萨

ISTANBUL | CAPPADOCIA | KONYA | PAMUKKALE | KUŞADASI | BURSA



棉花堡
Pamukkale

TTGT10





波斯普鲁斯海峡游船
Bosphorus Cruise

1 吉隆坡 ✕ 伊斯坦布尔

集合于吉隆坡国际机场，飞往伊斯坦布尔 - 土耳其。

🏛️ 加拉达塔 (拍照留念)

被认为是世界上最古老的塔之一，也是伊斯坦布尔的地标之一。

✂️ 早餐：机上用餐 | 午餐：机上用餐 | 晚餐：酒店

🏠 伊斯坦布尔铂尔曼酒店或同级

2 伊斯坦布尔 ✕ 卡帕多奇亚

🏛️ 卡帕多奇亚玫瑰谷

它以其独特而风景如画的地理环境而闻名，这是由数百万年的火山活动和随后的侵蚀形成的。

🏛️ 奥塔希萨城堡

18米高的石墙在拜占庭时期用于防御入侵，其造型甚至比乌奇萨要塞还要奇特。

🏛️ 三仙女烟囱

是有像人一样高、也会高达40米的尖顶石柱，造型特殊。

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：道地 | 晚餐：酒店

🏠 德德里康纳克洞穴酒店或同级

3 卡帕多奇亚

🏛️ 地下城

曾经是15,000名基督徒的避难所。这座由30公里长的走廊和通道相连的八层城市中古老的卧室、教堂、会议厅和食品储藏室。

🏛️ 地毯编织中心

了解土耳其的手工编织艺术。

🏛️ 鸽子谷、乌奇希萨尔城堡 (停留拍照)

🏛️ 珠宝中心

🏛️ 今晚在洞穴欣赏肚皮舞及传统民俗舞蹈 (无限畅饮)。

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：酒店自助餐 | 晚餐：酒店

🏠 德德里康纳克洞穴酒店或同级

4 卡帕多奇亚 - 237公里 - 科尼亚 - 393公里 - 帕姆卡莱

🏛️ 卡拉凡萨雷 [古驿站] (停留拍照)

这是一座拥有700年历史的古代丝绸之路的驿站。

🏛️ 帕姆卡莱 (棉花城堡) 和希拉波利斯古城

以温泉浴而闻名的希拉波利斯广阔的遗址。之后，参观“棉花城堡”由温泉中的白色石灰石沉积而成的神奇而独特的梯田和城堡。

🏛️ 纺织品厂家

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：酒店自助餐 | 晚餐：酒店

🏠 帕姆卡莱帕姆温泉酒店或同级

5 帕姆卡莱 - 200公里 - 库萨达斯

🏛️ 以弗所

世界上最杰出的考古遗址之一。沿着保存完好大理石街道步行前往摄氏图书馆、剧场、大剧院、哈德良神庙、罗马浴场等。

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：酒店自助餐 | 晚餐：酒店

🏠 库萨达斯酒店或同级

6 库萨达斯 - 423公里 - 布尔萨

🏛️ 布尔萨大清真寺

这是一个巨大的矩形建筑，有20个圆顶和2个叫拜楼。

🏛️ 布尔萨丝绸市场

自由购物，这里可以选购一些当地的纪念品。

🏛️ 皮革直销中心和皮革时装秀

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：酒店自助餐 | 晚餐：酒店

🏠 布尔萨假日酒店或同级

7 布尔萨 - 155公里 - 伊斯坦布尔

🏛️ 蓝色清真寺

土耳其最大城市及奥斯曼帝国首都伊斯坦布尔的清真寺古迹。

🏛️ 君士坦丁堡竞技场

这里是古时战车比赛的地方，也是拜占庭人民的生活中心。

🏛️ 圣索菲亚清真寺 (拍照留念)

最具代表性的景点之一，巧妙融合了教堂与清真寺的建筑风格。

🏛️ 大巴扎集市

其中有超过4,000家商店销售本地产品手工艺品。

🏛️ 波斯普鲁斯海峡私人游船

乘坐游船进入波斯普鲁斯海峡海峡，欧亚两岸秀美的风光如入画境。

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：酒店自助餐 | 晚餐：酒店

🏠 伊斯坦布尔铂尔曼酒店或同级

8 伊斯坦布尔

🏛️ 体验来往欧洲和亚洲城市渡轮

搭乘城市渡轮游跨越美丽的波斯普鲁斯海峡。

🏛️ 伊斯坦布尔亚洲区

这里弥漫着年轻的活力和轻松的气氛。拥有众多商店和著名的购物街，适合各种需求和风格。

🏛️ 乌斯库达尔区

一个美丽地区，这里遍布餐馆和小商店，还有一些风景如画的角落。

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：当地 | 晚餐：酒店

🏠 伊斯坦布尔铂尔曼酒店或同级

9 伊斯坦布尔 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

✂️ 早餐：酒店 | 午餐：机上用餐 | 晚餐：机上用餐

10 抵达吉隆坡

带着美好的回忆回家了。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

1 KUALA LUMPUR ✕ ISTANBUL

Assemble in KL International Airport for flight to Istanbul - Turkiye.

📅 Photo stop at Galata Tower

One of the most iconic monuments in the peninsula that offers the most stellar visuals of the entire city.

✂️ Breakfast: Meal On Board | Lunch: Meal On Board | Dinner: Hotel

🏨 Pullman Istanbul Hotel

2 ISTANBUL ✕ CAPPADOCIA

📅 Cappadocia Gulludere Valley

It is renowned for its unique and picturesque geography, which is shaped by volcanic activity and subsequent erosion over millions of years.

📅 Ortahisar Castle

This 18m-high rock outcrop was used as a fortress in Byzantine times.

📅 The Three Beauties 'Uc Guzeller'

Neveshir Rock hills in Cappadocia, fairy chimneys, tremendous natural beauty.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Cappadocia Dedeli Konak Cave Hotel or similar

3 CAPPADOCIA

📅 Underground City

Once a place of refuge for 15,000 Christians. Witness the ancient bedrooms, church, meeting hall, and food storage rooms in this eight-story city connected by 30km of corridors and passageways.

🛒 Carpet Outlet Store

The Turkish art of carpet-weaving.

📅 Pigeon Valley, Uchisar Castle (Photo Stop)

🛒 Jewelry Center

Tonight enjoy **Belly Dance** and **Folklore Dance performance** in the cave (with unlimited drinks).

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Cappadocia Dedeli Konak Cave Hotel or similar

4 CAPPADOCIA - 237km - KONYA - 393km - PAMUKKALE

📅 Photo stop at Ancient Caravansera

Large guest houses or hostels designed to welcome traveling merchants and their caravans as they made their way along these trade routes.

📅 Pamukkale (Cotton Castle) & Hierapolis Ancient City

Visit the extensive ruins of Hierapolis-known for its thermal baths and health centre. Thereafter, see 'Cotton Castle' or Pamukkale's magical and unique terraces & castles created by deposits of white limestone from thermal springs.

📅 Cotton Textile Factory Outlet

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Hotel Lycus River Pamukkale or similar

5 PAMUKKALE - 200km - KUŞADASI

📅 Ephesus Ancient City

One of the world's most outstanding archaeological sites. Walk in its well-preserved marble streets to the Library of Celsus, the Odeon, Grand Theatre, Temple of Hadrian, Roman Bath etc.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Signature Blue Resort Hotel or similar

6 KUŞADASI - 423km - BURSA

📅 Grand Mosque of Bursa

With its 2 towering minarets and 20 domes, the building is one of the most impressive and important to Bursa.

🛒 Silk Market

Some free time and explore yourself to buy souvenir.

🛒 Leather Outlet Center & Leather Fashion Show

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Euro Park Hotel Bursa or similar

7 BURSA - 155km - ISTANBUL

📅 Blue Mosque

An Ottoman-era historical imperial mosque.

📅 Hippodrome Square

Where horse carriage and gladiator fights took place during the Byzantine Empire. It is decorated today with Egyptian Column and Serpentine Column.

📅 Photo stop at Hagia Sophia Mosque

A unique combination of Christianity and Islam religion in the same holding place.

📅 Grand Bazaar

📅 Private Bosphorus Cruise

Sights and sounds of Turkey's Asia and Europe sector as you cruise through this water channel that is the very beat of life in Istanbul.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Pullman Istanbul Hotel

8 ISTANBUL

📅 Experience crossing two continents Europe & Asia by Vapur

Embark with a traditional 'Vapur' to cross the Bosphorous.

📅 Kadikoy Town 'Asian side of Istanbul'

Center of Asia Side of the Istanbul city. Numerous small squares, cafes, stores.

📅 Kuzguncuk Town 'Asian side of Istanbul'

Colorful Bosphorous district on the Asian coast.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Local | Dinner: Hotel

🏨 Pullman Istanbul Hotel

9 ISTANBUL ✕ KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Meal On Board | Dinner: Meal On Board

10 ARRIVE KUALA LUMPUR

Arrival home with sweet memories

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation



自费项目 OPTIONAL TOUR

热气球	300美元/位	Hot Air Balloon ride	USD300/pax
吉普车之旅	110美元/位	Jeep Safari Tour	USD110/pax

*视供应情况和适当的天气条件而定。*价格根据当地供应商提供和当时货币汇率为准。

*It is subject to availability and appropriate weather conditions. *Prices are based on local suppliers and currency fluctuating exchange rates

行程亮点 HIGHLIGHTS

特点: 当地 5★酒店 | 2晚洞穴酒店 | 1晚温泉酒店

SPECIAL: Local 5 ★ Hotel | 2 Nights Stay at Cave Hotel | 1 Night Stay at Hot Spring Hotel | 1-Way Domestic flight from Istanbul to Cappadocia (save 8 hrs driving journey)

景点: 蓝色清真寺 | 马场广场 | 圣索菲亚大教堂 | 卡迪科伊镇“伊斯坦布尔的亚洲区” | 以弗所 | 棉花堡 (帕穆卡莱) | 海拉波利斯古城 | 古代驿站 (外观) | 地下城市 | 鸽子谷 | 乌奇萨尔城堡 | 私人博斯普鲁斯游船 | 托普卡比宫 | 大巴扎
 ATTRACTION: Blue Mosque | Hippodrome Square | Hagia Sophia | Kadikoy Town 'Asian side of Istanbul' | Ephesus | Pamukkale (Cotton Castle) | Hierapolis Ancient City | Ancient Caravanserai (Outview) | Underground City | Pigeon Valley | Uchisar Castle | Private Bosphorus Cruise | Topkapi Palace | Grand Bazaar

体验: 肚皮舞及传统民俗舞蹈

EXPERIENCE: Belly Dance and Folklore Dance Performance

美食: 8 酒店早餐 | 7 地道午餐 | 8 酒店自助晚餐

GOURMET: 8 Hotel Breakfasts | 7 Local Lunches | 8 Hotel Dinners



卡德柯伊公牛雕像
Kadikoy Bull Statue



蓝色清真寺
Blue Mosque

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
 旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
 Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice
- UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

土耳其团 - 附加条款:

- 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译
- 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。

TÜRKIYE Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if required.
- For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

Tentative Flight Details - Subject to Change

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2024

UbinGO Vacations Sdn. Bhd.

(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

2nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia.

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

03-2779 6899

016-324 4899